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Spotkanie z przewoźnikiem Arriva PCC

– 25 kwietnia 2008

W  piątek  25  kwietnia  br.  w  Departamencie  Infrastruktury  odbyło  się  spotkanie  z
przedstawicielem  niezależnego  przewoźnika  kolejowego  Arriva  PCC  Sp.  z  o.o.  Panem
Maciejem Królakiem. Arriva PCC Sp. z o.o. to spółka joint-venture z siedzibą w Warszawie
będąca wspólnym przedsięwzięciem dwóch międzynarodowych koncernów działających w
branży kolejowej Arriva plc i PCC Rail S.A.
Terenem działalności spółki w Polsce są niezelektryfikowane linie kolejowe województwa
kujawsko-pomorskiego, gdzie po raz pierwszy w historii przewozy regionalne przejęła spółka
niezwiązana z PKP.
Rozmowy  dotyczyły  możliwości  wejścia  przewoźnika  na  rynek  kolejowych  przewozów
pasażerskich na terenie województwa świętokrzyskiego.


